
 آرمان ملی: درگذشت مرحوم مرتضی خائفی در حاشیه 
دیدار سپاهان - ملوان یکی از تلخ ترین اتفاقات سال های 

اخیر فوتبال ایران بود. 
   فوت

در جریان دیدار سپاهان و ملوان یکی از هواداران تیم ملوان 
بندرانزلی که برای حمایت از ملوان خود را به اصفهان رسانده 
بود، به دلیل هیجانات بازی و حمله قلبی درگذشت تا این 

اتفاق موجی از ناراحتی را در فوتبال کشور ایجاد کند. 
   توضیح ملوان 

غلامرضا امینی مدیرعامل باشگاه ملوان در گفت وگو با 
تسنیم، در مورد درگذشت هوادار ملوان در جریان دیدار 
مقابل سپاهان اظهار داشت: ضمن عرض تسلیت به خانواده 
و بازماندگان این مرحوم و هواداران محترم ملوان، باید بگویم 
این ضایعه واقعاً ناراحت کننده بود. آقای مرتضی خائفی یکی 
از هواداران قدیمی و متعصب باشگاه بود که حتی در سن 
62 سالگی برای حمایت از ملوان راهی اصفهان شده بود. 
متأسفانه در دقیقه 20 مسابقه بر اثر ضایعه قلبی این اتفاق تلخ 
اتفاق افتاد که حال و هوای شهر انزلی و حتی باشگاه سپاهان 
گفته می شود  کنش به اینکه  کرد. وی در وا را اندوهگین 
آمبولانس برای انتقال هوادار ملوان به بیمارستان دیر رسیده 
کید کرد: ما در حال بررسی این موضوع هستیم و  است، تأ
نیازمند جزئیات بیشتریم. به هر حال بازی زیرنظر ناظر و 
بقیه مسئولان امر بوده است و ما تا کسب اطلاعات بیشتر 
اظهارنظری در این مورد نمی کنیم. مدیرعامل باشگاه ملوان 
با اشاره به تلاش های صورت گرفته بعد از این اتفاق، خاطر 
نشان کرد: بعد از بروز این اتفاق من بلافاصله با مدیرعامل 
باشگاه سپاهان در ارتباط بودم و آقای آذربایجانی در راستای 
این قضیه تلاش بسیار زیادی کرد که واقعاً جای تشکر دارد. 
بلافاصله هم باشگاه سپاهان پیام تسلیت صادر کرد که این 
نشان می دهد مدیرعامل سپاهان چقدر انسان شریف و 

مسئولیت پذیری است. 
   توضیح سپاهان

محمدصادق میرصالحیان در گفت وگو با تسنیم، درباره 
درگذشت مرتضی خائفی هوادار تیم ملوان حین بازی با 
سپاهان، اظهار داشت: ابتدا باید به خانواده، بازماندگان، 
باشگاه ملوان و جامعه هواداری فوتبال تسلیت بگویم. تمام 
ارکان و جامعه هواداری باشگاه سپاهان بابت این موضوع 
عمیقاً متأسف و ناراحت است. وی در ادامه افزود: در این 
بازی طبق پروتکل های ابلاغی سه آمبولانس در ورزشگاه 
حضور داشته که دو آمبولانس برای بازیکنان و یک آمبولانس 
گرفته  گهانی برای هواداران در نظر  مخصوص اتفاقات نا
شده بود. این آمبولانس ها تیپ B و دارای تجهیزات کامل 
احیا بودند. مدیر روابط عمومی باشگاه سپاهان تصریح 
، ابتدا پزشک تیم فوتبال  گوار کرد: بعد از وقوع این اتفاق نا
ملوان وارد ماجرا شد و عملیات احیا را انجام داد و در مرحله 
بعد به آمبولانس جهت انتقال به مرکز پزشکی منتقل شد. 
طبق گفته پزشکان ریتم قلبی مرحوم خائفی به گونه ای نبود 
که بتوان دستگاه شوک به ایشان متصل کرد، اما آمبولانس 
به صورت کامل مجهز بود. میرصالحیان ادامه داد: بعد از 
اجرای عملیات احیای اولیه، بلافاصله شادروان خائفی با 

آمبولانس به مرکز پزشکی منتقل شد. »درباره زمان فوت 
شادروان خائفی دو روایت وجود دارد. روایت اول درگذشت 
در دقیقه 20 مسابقه و روایت دوم فوت در بیمارستان است.« 
ح این موضوع اذعان کرد: عملیات  کنش به طر وی در وا
احیا ایشان تا بیمارستان هم ادامه داشت. طبق گفته تیم 
پزشکی، متأسفانه در دقایق اولیه ورود به بیمارستان آن 

اتفاق تلخ افتاد. 
   دستور وزیر

فوتبال در جریان دیدار  در پی درگذشت یک هوادار 
ملوان و سپاهان، وزیر ورزش و جوانان از رئیس فدراسیون 
خ داده ارائه شود. در  فوتبال خواست تا گزارشی از اتفاق ر
پی درگذشت این هوادار قدیمی فوتبال و باشگاه ملوان، 
احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان خواست با بررسی دقیق 
موضوع، گزارشی از این اتفاق آماده و نتیجه به وزارت ورزش 

ارائه شود. 
   نظر کارشناس حقوقی

رسول باختر کارشناس حقوقی فوتبال کشورمان در پاسخ 
به این پرسش که آیا توقف مسابقه با تصمیم ناظر بازی امری 
کرد: وقتی چنین اتفاقی در  ، تصریح  قانونی است یا خیر
ورزشگاه می افتد، ناظر به عنوان مسئول حفظ جان تک تک 
افراد حاضر در استادیوم باید دستور قطع بازی را بدهد تا تمام 
تمرکز پزشکی برای حفظ جان یک انسان در نظر گرفته شود. 
حالا بعد از آنکه هوادار از ورزشگاه خارج شد، آن وقت براساس 
شرایط بازی ناظر می تواند در مورد ادامه یا تعویق بازی 
گر بعد از بروز  تصمیم بگیرد. باختر در پایان خاطرنشان کرد: ا
چنین اتفاقی پنج بازیکن روی زمین مشغول گریه بودند، ناظر 
گر در چنین شرایطی  دستور به ادامه بازی می توانست بدهد؟ ا
بازی ادامه پیدا می کرد حتی امکان دارد به سلامت بازیکنان 
و اعضای کادر فنی تیم ها صدمه وارد شود. بنابراین ناظر باید 
در این موارد براساس مقتضیات تصمیم گیری کند، اما حداقل 

کار این بود که بازی در زمان بروز حادثه متوقف شود. 

   ارجاع به ایفمارک؟
زهره هراتیان رئیس مرکز پزشکی ایفمارک در پاسخ به این 
سؤال که آیا بعد از دستور وزیر ورزش به رئیس فدراسیون 
فوتبال و پیگیری قضیه، آیا برای امورات پزشکی مسأله ای 
به وی ارجاع شده است، گفت: آقای بهاروند رئیس سازمان 
لیگ با من تماس گرفتند و پیگیر قضیه شدند. من به ایشان 
گفتم؛ در زمان حاضر صحبت های ما بر اساس شنیده ها 
گزارش ناظر مسابقه، باشگاه  که  است، بنابراین تا زمانی 
میزبان و دیگر متولیان موضوع را نخوانیم نمی توانیم کسی را 
قضاوت کنیم. اما باید بررسی شود؛ پزشک بازی چه کسی بوده 
است؟ آیا برای هواداران آمبولانس در نظر گرفته شده بود؟ در 
صورت مثبت بودن این پاسخ، چند آمبولانس بوده و با تعداد 

هواداران متناسب بوده است؟
   توضیح ناظر

داود رفعتی ناظر دیدار تیم های فوتبال سپاهان اصفهان 
و ملوان بندرانزلی خاطر نشان کرد: دقیقه 60 که پنالتی ملوان 
ع خواستند که تیمش  گران ملوان از مازیار زار گل نشد، تماشا
ع به من گفت ظاهراً هوادار تیم شان  را از زمین بیرون بکشد. زار
فوت کرده است. پزشک ورزشگاه با بیمارستان تماس گرفت و 
گفت آن هوادار زیر سُرم احیا شده است، اما دقیقه 72 متوجه 
شدیم فوت کرده است. چرا باید در این شرایط بازی را تعطیل 
گر این هوادار فوت نمی کرد، آیا انتقاد نمی کردند  می کردم؟ ا
که چرا بازی را متوقف کرده ایم؟ براساس کدام ماده از قوانین، 
بازی متوقف می شد؟ هوادار مرحوم در بیمارستان درگذشت، 
نه در ورزشگاه. رفعتی راجع به توقف بازی ها در مسابقات 
فوتبال در دنیا با وقوع نمونه های مشابه در حاشیه دیدار 
سپاهان - ملوان، گفت: ما تابع قوانین بالاسری خودمان 
یعنی AFC هستیم. بازیکن کنار زمین هم فوت کند، مجوزی 
برای تعطیلی بازی نداریم. زمانی که سکوها متشنج شد بازی 
را شش دقیقه متوقف کردیم تا همه چیز آرام شود. ما طبق 

قانون کار را پیش بردیم. 
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فوت هوادار ملوان؛ اتفاقی تلخ در فوتبال ایران 

منچستریونایتد و آرسنال قید خرید  
رابیو را زدند

آدرین رابیو که تابستان امسال به حضور پنج 
ساله اش در یوونتوس پایان داد و حالا بازیکن 
آزاد به شمار می رود، هنوز نتوانسته تیمی برای 
خود دست و پا کند. گفته می شود این هافبک 
فرانسوی همچنان به دنبال بازی در یکی از پنج 
لیگ برتر اروپا و ترجیحش عضویت در تیمی است 
که در لیگ قهرمانان اروپا حضور داشته باشد. 
اخیراً باشگاه هایی همچون میلان و بایرن مونیخ 
نسبت به جذب رابیو ابراز علاقه کرده بودند، اما 
دستمزد بالای او مانع اصلی  انتقال احتمالی او 
به یکی از این باشگاه ها شده بود. در تازه ترین 
مورد دو باشگاه منچستریونایتد و آرسنال هم 
شانس خود را برای به خدمت گرفتن این هافبک 
فرانسوی امتحان کردند اما آنها هم با همان مانع 
روبه رو شدند، یعنی دستمزد درخواستی بالا. بر 
اساس گزارش پایگاه خبری »گیو می اسپورت«؛ دو 
باشگاه منچستریونایتد و آرسنال قید خرید آدرین 
رابیو را به دلیل درخواست دستمزد هفتگی 220 

هزار پوندی از سوی این بازیکن، زده اند. 

ویژه

هواداران تراکتور روز جمعه تعداد 
کثیری از سکوهای طبقه اول 
کتور در  استادیوم را پر کردند. ترا
این بازی هم موفق به شکست 
حریف خود نشد اما هواداران 
دست از تشویق تیم محبوب 

نکشیدند. 

 انزونزی را یکی از بهترین 
بازیکنان خارجی  می نامند 
که به لیگ برتر فوتبال ایران 
وارد شده و حتی برخی پا را 
فراتر می گذارند و او را بهترین 
بازیکنی توصیف می کنند که به 
فوتبال ایران وارد شده است. 

باشگاه الغرافه قطر با تیتر 
»پلنگ ها برای انجام ماموریت 
به سمت تهران عازم شدند«، 
تصاویری را از اعضای این تیم 
در فرودگاه دوحه برای پرواز 
به سمت ایران منتشر کرده 

 . ست ا

ت
شــ
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        پلنگ ها   هواداران بهترین خارجی؟

گفتوگو

مجید نامجومطلق پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در خصوص وضعیت تیم ملی فوتبال 

کشورمان در رقابت های اخیر صحبت کرد. 
    درباره عملکرد تیم ملی فوتبال ایران 
در دو بازی نخست خود در مرحله نهایی 

انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ چه نظری دارید؟
 در بازی اول برابر قزاقستان خوب بازی نکردیم 
ولی خدا را شکر برنده شدیم و ۳ امتیاز را گرفتیم. 
بازی های اول همیشه شرایط خاص خود را 
دارند و با توجه به اینکه بازیکنان تیم ملی زمان 
کمی را در کنار هم تمرین کرده بودند هماهنگی 
کیفی  لازم را نداشت. مهم تر از اینها شرایط 
زمین چمن ورزشگاه فولاد شهر بود. در چنین 
زمین هایی تیم هایی موفق تر هستند که کیفیت 
فنی ضعیف تری دارند. دنبال نباختن هستند 
و بازی تدافعی ارائه می کنند. آنها به خواسته 
کار های ترکیبی حریف  خود می رسند، چون 
شکل نمی گیرد ولی در کل تیم ملی توانست از 
این مصاف مهم برنده باشد. مطابق انتظار برابر 
امارات بازی بهتری ارائه کردیم. کیفیت بسیار 
خوب چمن ورزشگاه کمک کرد تا تیم ملی به 
بازی سرعت دهد و کارهای ترکیبی بسیار بهتری 
را انجام دهد. از لحاظ فنی بسیار مطلوب تر 
و کامل تر بودیم و موقعیت های خوبی را خلق 
و  بی دقتی  با  را  زیادی  فرصت های  کردیم. 
ناهماهنگی از دست دادیم. مسأله مهم این بود 
کی به امارات ندادیم. خیلی  که فرصت خطرنا
با منطق تر کار دفاعی را انجام دادیم و موقعیت 
مهمی نصیب حریف نشد. روز موفقی در عملکرد 
دفاعی داشتیم. کیفیت فنی ایران از تیم های 
همگروه بالاتر است و شرایط بهتری داریم و فکر 
می کنم برای صعود به جام جهانی مشکل خاصی 
نخواهیم داشت. نباید تمرکز خود را از دست 

بدهیم تا زمانی که صعودمان قطعی شد. 
   درباره دیدار های بعدی تیم ملی برابر 

ازبکستان و قطر چه نظری دارید؟
فوتبال در آسیا رشد خوبی کرده و این رشد 
ادامه دارد. تیم های روند صعودی را طی می کنند 
که قبلاً روی آنها حسابی باز نکرده بودیم. سرآمد 
کرده اند تیم ملی  که در آسیا رشد  تیم هایی 
ازبکستان است. البته در صورتی که تیم های 
ژاپن، کره جنوبی، ایران، استرالیا و عربستان 
را نادیده بگیریم. قطعاً بازی با ازبکستان یکی 
از سخت ترین بازی های ما در مسیر صعود به 
جام جهانی است. بدون شک فوتبال ازبکستان 
از ایران پایین تر است. البته ما برای آنکه در آینده 
از این رقبا جا نمانیم باید مطابق آنها رشد کنیم. 
متمرکز و هوشیار با چنین حریفی بازی کنیم و با 
برنامه ظاهر شویم می توانیم برنده باشیم. قطر 
هم قهرمان جام ملت هاست و نتایج اخیر این 
ک قرار داد. مقابل این حریف  تیم را نباید ملا
گاه و حساب شده بازی کنیم. در مجموع  هم آ
توانایی ایران از دیگر تیم های گروه A بالاتر است 
و می توانیم به عنوان صدرنشین به جام جهانی 

صعود کنیم. 

نامجو مطلق: 
ازبکستان؛ سرآمد 

تیم هایی است که در 
آسیا رشد کرده اند

چاقوخوردن برادر سعید عبدولی  
در درگیری فامیلی

ایسنا: علیرضا عبدولی، دارنده مدال طلای 
جوانان جهان که به قصد جلوگیری از ضرب و 
شتم فرزند کوچک سعید عبدولی وارد معرکه 
درگیری شده بود، از ناحیه چشم هدف اصابت 
چاقو قرار گرفت و امروز در تهران جراحی شد. 
علیرضا عبدولی برادر کوچک تر سعید عبدولی، 
کشتی  که اخیرا عنوان قهرمانی رقابت های 
فرنگی جوانان جهان را کسب کرده و در ترکیب 
تیم اعزامی زیر 2۳ سال ایران نیز به رقابت های 
قهرمانی جهان حضور داشت، در یک نزاع 
فامیلی با ضربه چاقو از ناحیه چشم شدیدا 
دچار آسیب دیدگی شد و تحت عمل جراحی قرار 
گرفت. طبق پیگیری های ایسنا، علیرضا عبدولی 
در پی درگیری یکی از پسران سعید عبدولی به 
کردن و پایان درگیری وارد نزاع می شود  قصد جدا
اما از ناحیه چشم راست مورد اصابت چاقو قرار 

می گیرد و شدیدا دچار آسیب دیدگی می شود.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدیر ورزشی تیم فوتبال لخ پوزنان فاش کرد هافبک 
ایرانی این تیم در این تابستان سه پیشنهاد داشته است. علی 
قلی زاده که تابستان گذشته با امضای قراردادی سه ساله به ارزش 
1. 8 میلیون یورو از شارلوای بلژیک جدا و به لخ پوزنان لهستان 
پیوست و تبدیل به گرانقیمت ترین نقل  وانقال تاریخ این باشگاه 
ح  شد، تابستان امسال شایعه جدایی اش از این باشگاه مطر
بود، اما در نهایت مدیران این باشگاه لهستانی تصمیم به حفظ 
او گرفتند. این هافبک ایرانی فصل گذشته به دلیل مصدومیت 
زانو، بیشتری بازی ها لخ پوزنان را از دست داد و در 1۳ بازی که 
برای این تیم به میدان رفت، نتوانست نه گلی به ثمر برساند، نه 
پاس گلی بسازد. قلی زاده 28 ساله اما فصل جدید را خوب شروع 
کرده و در هفت بازی که برای لخ پوزنان به میدان رفنه، آمار یک 
گل زده و یک پاس گل را در مجموع 197 دقیقه بازی از خود برجای 
گذاشته است. توماش ژونسا مدیر ورزشی تیم فوتبال لخ پوزنان در 
گفت وگو با رسانه لهستانی »Przegląd Sportowy Onet«، درباره 
هافبک ایرانی این تیم گفت: در این تابستان سه پیشنهاد برای 
به خدمت گرفتن علی  قلی زاده وجود داشت اما ما تصمیم گرفتیم 
تا پس از ریکاوری او از مصدومیت و پشت سر گذاشتن دوران 
آماده سازی، علی را حفظ کنیم و مطمئن بودیم که او مهارت های 
فوق العاده اش را نشان خواهد داد که او انجام این کار را آغاز کرده 
است. مدیر ورزشی تیم فوتبال لخ پوزنان به این اشاره نکرد که 
، اما در  این سه پیشنهاد از سوی باشگاه های ایرانی بوده یا خیر
کتور نسبت به  این تابستان سه باشگاه استقلال، پرسپولیس و ترا

جذب علی  قلی زاده ابراز علاقه کرده بودند. 

بیــنالمــلل
   سرمربی اسپانیایی تیم فوتبال کوموی ایتالیا درگیر یک 
نزاع حقوقی جدید شده است. به گزارش لیبراتی وی، سسک 
فابرگاس سرمربی تیم فوتبال کوموی ایتالیا در خطر اخراج از 
آپارتمان محل سکونتش در کشور سوئیس قرار گرفته که دلیل آن 
عدم پرداخت اجاره بها است. کومو، شهری که فابرگاس تیم آن 
را هدایت می کند، یکی از شهرهای ایتالیا در نزدیکی مرز سوئیس 
است و چند ماه قبل فابرگاس آپارتمانی مجلل را در منطقه بیسونه 
در شهر کانتون تیسیونو که جزو منطقه ایتالیایی زبان های سوئیس 
است، اجاره کرد تا در آنجا اقامت داشته باشد. او اما برای مدتی از 
پرداخت اجاره بهای این ملک خودداری کرده و به همین دلیل 
مجموع رقم بدهی اش به مالک ساختمان شامل اجاره بها و شارژ 

ساختمان به ۳4 هزار فرانک سوئیس 
رسیده است. مالک پس از بی نتیجه 
ماندن پیگیری هایش برای وصول طلب 
خود، سعی در تماس با وکیل فابرگاس 

داشت اما از این طریق هم به جایی 
نرسید و به این ترتیب مجبور به 
شکایت از ستاره سابق آرسنال 
کنون قاضی پرونده با بررسی  شد. ا
پرونده یک هفته به فابرگاس 
را  بدهی اش  تا  داده  فرصت 
پرداخت کند و در غیراینصورت، 
حکم تخلیه ملک را برای مالک 
این  به  کرد.  خواهد  صادر 
ترتیب سرمربی کومو که همراه 

با خانواده اش زندگی  می کند، 
مجبور به ترک محل سکونت خود خواهد 
شد. فابرگاس ۳7 ساله تابستان سال 2022 
به عنوان بازیکن به تیم کومو پیوست و یک 

سال بعد بازنشسته شد و هدایت تیم زیر 
19 ساله های باشگاه را برعهده گرفت، اما 
خیلی زود ارتقای رتبه گرفت و سرمربی تیم 
اصلی باشگاه شد و آن را به سری A رساند. 

شمشیربازی  تیم ملی  پیشین  سرمربی 
سابر از اتفاقاتی که باعث شد مدال المپیک 

برای ایران از دست برود پرده برداشت. 

   علت مدال نگرفتن 
پیمان فخری در گفت وگو با ایسنا درباره 
علت مدال نگرفتن تیم سابر در بازی های 
المپیک 2024 پاریس و شرایط آماده سازی 
به  سابر  تیم  اینکه  با  کرد:  بیان  تیم  این 
ثمر  به  زمان  و  بود  رسیده  لازم  پختگی 
رسیدن تلاش ها بود، اما متاسفانه زحمات 
14ساله بر باد رفت. تیم سابر بدترین شرایط 
و برنامه ریزی را داشت و مدال المپیک را از 
دست داد و حسرت مدال المپیک به دلیل 
نداشتن برنامه ریزی بر دل سابر ماند. او 
ادامه داد: پیش از این شرایط تیم خوب 
بود اما یک سال مانده به المپیک هر آنچه 
می توانست تیم را نابود کند، انجام دادند. 
من به صورت کتبی عواقب کارهایی را که 
انجام دادند اطلاع دادم. تیم شرایط خوبی 
داشت برنز جام جهانی اسپانیا را گرفته بود 
و بعد از 22 سال طلای آسیا را به دست آورد 
اما کاری کردند که از رنکینگ پنجم به هشتم 
کدامن به تنهایی  دنیا سقوط کند. علی پا
تمام تلاشش را برای موفقیت تیم سابر انجام 
گذشته به تیم آمریکا  داد. ما در دو سال 
کدامن تلاش زیادی را در  باخته بودیم اما پا
رقابت با آمریکا در المپیک داشت. حسرت 
کدامن خواهد ماند. او  این مدال بر دل پا
در اوج آمادگی بود، اما دچار بی برنامگی شد

 .
   حضور مربی فرانسوی 

او با اشاره به حضور بیاثر کریستین بائو، 
کید  مربی فرانسوی، در تیم ملی سابر ایران تا
ح شدن اسم کریستین بائو، مربی  کرد: مطر
فرانسوی، هم فقط به این دلیل بود که من 

حضور نداشته باشم. حضور من به دلیل 
پیگیری های وزیر ورزش وقت و کمیته ملی 
که  المپیک بود. مسئولان متوجه شدند 
این تیم مربی ندارد و بنابراین پیگیر ماجرا 
شدند. تیم سابر شش ماه مربی نداشت و 
کریستین بائو فقط به اسم مربی بود. او در 
کنار  گرفت، اما  مسابقات مقابل تیم قرار 
تیم سابر ایران نبود. بازگشتم هم به دلیل 
پیگیری ها و فشارهای ورزشکارانم بود و 
المپیک تنها  را در  آنها  که  گرفتم  تصمیم 
نگذارم. فخری در پاسخ به این پرسش که 
در جریان المپیک اعلام کرد تیم آشفته ای 
گرفت و به صورت شفاف بیان  را تحویل 
می کند وضعیت تیم چگونه بود، تصریح کرد: 
تیم وضعیت کاملا آشفته ای داشت و اصلا 
وضعیت آمادگی تیم خوب نبود. من این 
نکته را هم به فدراسیون اعلام کردم که زمان 
طلایی را که برای بدنسازی است با حضور 
در اردوی فرانسه از دست می دهیم. ۵0 روز 
ورزشکاران را به اردوی فرانسه اعزام کردند و 
زمان بدنسازی از دست رفت. ورزشکاران را 
در شرایطی به من تحویل دادند که وضعیت 
آمادگی آنها اصلا خوب نبود. متاسفانه به 
دلیل انجام این برنامه ریزی غلط، فرصتی 
هم برای بدنسازی نبود و تنها سه هفته 
میان  این  در  داشتم.  بدنسازی  فرصت 
مسابقات قهرمانی آسیا هم در پیش بود. 
با این حال نتایج خوبی در قهرمانی آسیا 

گرفتیم و سپس راهی المپیک شدیم. 
 !    آیدی کارت برادر

درباره  سابر  تیم ملی  پیشین  سرمربی 
حضور مسعود فتوحی با آیدی کارت برادرش 

در دهکده ورزشکاران و تاثیر این حاشیه 
گفت: از ابتدا به پیشنهاد آقای  روی تیم 
فتوحی  مسعود  که  بود  قرار  پورسلمان 
کارهای اردو مانند هماهنگی برای برگزاری 
اردو یا کارهای مربوط به پاسپورت ورزشکاران 
را انجام دهد، اما بعدا او را در جایگاه کوچ 
تیم دیدیم! پس از آن کم کم بحث حضورش 
ح و باعث شد مشکلاتی  در المپیک مطر
هم برای آقای قربانی پیش بیاید. اساسا 
کریستین بائو به عنوان  ح کردن اسم  مطر
که بعدا دوستان  مربی به این دلیل بود 
رئیس فدراسیون به المپیک بروند. البته 
و  شد  ماجرا  متوجه  المپیک  ملی  کمیته 
فهمید کریستین بائو از لحاظ فنی نمی تواند 

تیم را تمرین دهد. 

   ورود غیرقانونی 
به  فتوحی  مسعود  ورود  افزود:  فخری 
پاریس  المپیک  در  ورزشکاران  دهکده 
حاشیه هایی را هم به وجود آورد و رسانه ها 
آن زمان پیگیر ماجرا شدند. با پیگیری های 
سرپرست کاروان و کادر اجرایی خوشبختانه 
ماجرا ختم به خیر شد. 48ساعت درگیر این 
مسئله بودیم تا ماجرا را جمع کنیم و پاسخ 
بدهیم که اصلا او در دهکده ورزشکاران چه 
گر  کار می کند و چگونه از در دهکده وارد شد. ا
کمیته برگزاری بازی ها متوجه می شد اتفاقی 
خ نمی داد. جای  خوبی برای کاروان ایران ر

تاسف داشت که این اتفاق افتاد. 

   اقدام رئیس فدراسیون 
او درباره علت حضور رئیس فدراسیون در 

جایگاه کوچ در المپیک پاریس گفت: حضور 
آقای پورسلمان در کنار پیست به درخواست 
خودش بود. قطعا هیچ رئیس فدراسیونی در 
جایگاه کوچ قرار نگرفت چون تیم ها مربی 
داشتند. متاسفانه ما از کمک آقای قربانی 
محروم شدیم و خود رئیس فدراسیون هم 
با  کنار پیست بنشیند.  تشخیص داد در 
توجه به اینکه هیچ سررشته ای از اسلحه 
از  هم  کمکی  نمی توانست  نداشت  سابر 

لحاظ فنی به تیم بکند. 

   عملکرد بازیکنان 
او در پاسخ به این پرسش که بارها گفته 
تیمی  بخش  در  بازیکنان  عملکرد  شد 
یکسان نیست و فکر نمی کند همین اتفاق 
گریبان تیم ملی را در المپیک پاریس گرفت، 
کید کرد: این چیزی نیست که من بگویم  تا
کاملا مشخص بود. به غیر از  و متاسفانه 
کدامن که هر دو در  محمد رهبری و علی پا
شرایط خوبی بودند و خوب بازی کردند، 
دو نفر دیگر شرایط خوبی نداشتند. این را 
که این دو بازیکن لایق حضور در المپیک 
به  اما حضور  کنم  نفی  نمی توانم  بودند، 
آنها  که  المپیک باعث شد  این شکل در 
که  آنطور  حاشیه امنیت داشته باشند و 
باید برای آمادگی خود تلاش نکردند. در 
کجای دنیا تیم را شش ماه قبل از المپیک 
آنها بازی  که ما با  می بندند؟ مجارستان 
کردیم، یک ماه قبل از المپیک یک بازیکنش 
را تغییر داد. همه تیم ها یک تا یک ماه و 
نیم قبل از المپیک ترکیب خود را مشخص 
کردند. متاسفانه به عناوین مختلف بقیه را 
حذف کردند و این چهار نفر را نگه داشتند و 
نتیجه اش هم همین شد که اختلاف عملکرد 
کدامن و محمد رهبری با دو نفر  بین علی پا

دیگر را دیدیم. 

ضعف تیم ملی در فاز حمله 

پرسپولیس مقابل الاهلی عربستان در لیگ نخبگان آسیا به 
میدان می رود. بازی در سطح آسیا آن هم در وضعیت جدید به 
وجود آمده در لیگ نخبگان کاملاً با گذشته فرق می کند و ما نباید 
مثل بازی های لیگ برتر خودمان را وارد این مسابقات کنیم. قطعاً 
با توجه به حضور سرمربی اسپانیایی پرسپولیس در چنین شرایطی 
می داند که باید در بازی با نماینده عربستان چه کار کند. متاسفانه 
هر چقدر تیم ما در فاز دفاعی شرایط خوب و نسبتا مطلوبی دارد 
در فاز حمله و گلزنی خوب عمل نمی کنیم. اولاً ما یک هافبک 
بازی ساز و کسی که بتواند توپ را توی عمق به مهاجمان برساند 
گر هست هنوز به آن شکل نتوانستیم از آن استفاده  کم داریم یا ا
کنیم. درست نیست که همه بار تیم را روی دوش اورونوف بگذاریم. 
گر قرار باشد همه حملات ما از طریق اورونوف صورت بگیرد  ا
تیم مقابل خیلی راحت او را می بندد و ما دست بسته می مانیم. 
پرسپولیس باید شناور بازی کند و از همه نقاط زمین برای رسیدن 
به دروازه حریف بهره ببرد. این خوب نیست که ما همه توپ ها را به 
اورونوف ختم کنیم. ناسلامتی ما از راست و وسط هم می توانیم 
تیم مقابل را تحت تاثیر قرار بدهیم ولی عادت بدی کرده ایم که 
گر مثل همین چند روز پیش او  توپ ها را به اورونوف برسانیم. ا
مصدوم شود چکار می کنیم! اینجا دیگر لیگ برتر نیست. در لیگ 
نخبگان آسیا آن هم با حریفانی مثل الاهلی عربستان یا بعد از این 
الهلال و النصر دیگر نمی توانیم خودمان را به یک روش امیدوار 
بسازیم. پرسپولیس باید از مهاجمان خود نهایت استفاده را ببرد. 
الان با وجود این بازیکن جدید بلند قامتی که آمده )لوکاس ژوائو( 
امیدوارم روی ارسال ها بیشتر کار کنیم تا از چپ و راست توپ 
بریزیم و این بازیکن برای ما گل بزند. وقتی صحبت از سقف قرارداد 
و فوتبال حرفه ای می شود این موضوع دیگر معنی پیدا نمی کند. 
در فوتبال حرفه ای نباید سقف و محدودیتی وجود داشته باشد و 
گر دارد واقعا باید قانونمند باشد. به طور کلی لیگ نخبگان آسیا را  ا
بر این اساس پایه ریزی کردند که تیم ها می توانند از داشته هایشان 
به لحاظ مالی استفاده کنند و تیم هایشان را تا جایی که می توانند با 
گر قرار باشد ما برای تیم هایمان سقف  قدرت به میدان بفرستند. ا
تعیین کنیم و بقیه رقبا با هزینه آنچنانی با یارگیری خوبی داشته 

باشند آن وقت فوتبالمان از آسیا عقب می افتد. 

فرشادپیوس
*کارشناسفوتبال

گری پیمان فخری درباره المپیک:  افشا

 ۴۸ ساعت درگیر حاشیه فتوحی بودیم


